
Z Á P I S N I C A 
ZO ZASADNUTIA  OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA VO VEĽKOM ČEPČÍNE, 

KONANÉHO DŇA 01.03.2024. 
 

Prítomní poslanci: Stanislav Chvojka,  Jozef Výboch, Mgr. Magdaléna Zelienková, Elena 

Chvojková, Michal Krupár 
 

Ďalej prítomní: Jana Boďová, starostka 
                             
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce  p. Jana Boďová. Privítala 

prítomných. Na zasadnutí bolo prítomných 5 poslancov/ z 5. Starostka obce vyhlásila, že OZ 

je spôsobilé rokovať a je uznášaniaschopné. 

      Písaním zápisnice bola poverená Mgr. Magdaléna Zelienková 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí Stanislav Chvojka Jozef Výboch.  

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 83/A/2024 berie na vedomie          

zapisovateľku Mgr. Magdalénu Zelienkovú a overovateľov zápisnice  Stanislava Chvojku 

a Jozefa Výbocha.  

Do návrhovej komisie boli navrhnutí Michal Krupár a Elena Chvojková. 

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 83/B/2024 schvaľuje návrhovú 

komisiu v zložení Michal Krupár a Elena Chvojková. 
 

Návrh programu rokovania: 
 

Otvorenie. 

Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie.  

Schválenie programu. 

1. Kontrola uznesenia. 
2. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2023.  
3. Rozpočtové opatrenie č. 05/2023. 
4. Čerpanie rozpočtu k 31.12.2023. 
5. Odpady – miera vytriedenia za rok 2023, porovnanie s rokom 2022. 
6. Informácie, organizačné otázky (podnety od občanov,  plánované akcie v roku 

2024, ai)   
7. Rôzne.  
8. Diskusia. 
9. Záver. 

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 84/2024 schvaľuje program 

rokovania zasadnutia obecného zastupiteľstva.   
 

1. Kontrola uznesenia. 

Informovanie občanov o neparkovaní áut na krajniciach a miestnych komunikáciách – úloha 

trvá. Po určitom čase, cca začiatkom druhého polroka 2024 obísť znovu občanov, ktorí parkujú 

na krajniciach a zelených plochách, ako riešia svoju parkovaciu situáciu. Ak parkovanie bude 

naďalej uskutočňované na krajniciach a verejných priestranstvách, budú občania vyzývaní 

k platbám za zabratie verejného priestranstva.  

Položenie rúr pod ihriskom – úloha trvá. Zorganizovať ihneď po vyschnutí plochy.  

Oplechovanie-zabednenie komínov na KD – úloha trvá. 

Zakúpenie 1100 l kontajnera  a dvoch stolov do zasadačky – úloha trvá. 



 

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 85/2024 berie na vedomie  

kontrolu uznesenia.       

     

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 86/2024 ukladá predsedovi 

komisie sociálnej,  životného prostredia, výstavby a verejného poriadku informovať dotknutých 

občanov, aby na parkovanie využívali vlastné nehnuteľnosti .       

     

2. Správa HK o kontrolnej činnosti za rok 2023.  

 

Správu HK o kontrolnej činnosti predložila poslancom starostka obce. Správa tvorí prílohu 

zápisnice.  

  

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 87/2024 berie na vedomie správu 

hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2023.  
 

3. Rozpočtové opatrenie č. 05/2023.  

Starostka predložila poslancom návrh Rozpočtovéh opatrenia č. 05/2023. Týka sa navýšenia 

príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu o dotácie zo ŠR – negatívne dôsledky inflácie 2. časť 

o sumu 2.556,00 €.  

5 prítomných poslancov OZ hlasovaním 5/ZA a uznesením č. 88/2024 berie na vedomie 

Rozpočtové opatrenie 05/2023. 

 

4. Čerpanie rozpočtu k 31.12.2023 

 

Čerpanie rozpočtu k 31.12.2023 predložila poslancom starostka obce.  

V príjmovej časti evidujeme spolu 104.837,60 € a vo výdavkovej časti 83.779,58 €. Z údajov 

vyplýva, že naše hospodárenie má kladný výsledok a predstavuje sumu 21.058,02 €.  

Bližšie sa k nášmu hospodáreniu budeme venovať na ďalšom zasadnutí, pri vyhodnotení roka 

v Záverečnom účte. Dokument je zverejnený aj na našej webovej stránke.  

 

5 prítomných poslancov OZ hlasovaním 5/ZA a uznesením č. 89/2024 berie na vedomie 

čerpanie rozpočtu k 31.12.2023. 

 

5. Odpady-miera vytriedenia za rok 2023, porovnanie s rokom 2022. 

 

Miera vytriedenia za rok 2023 predstavuje 44,42 %. Pričom 25,052 t predstavuje „triedený 

odpad“ a 56,403 t predstavuje celková tonáž všetkých odpadov.  

V porovnaní s rokom 2022 sme malou mierou ponížili váhu komunálneho odpadu, ale 

v konečnom výsledku sme mieru vytriedenia nezhoršili ale ani nezlepšili. V roku 2022 

bola miera vytriedenia na úrovni 44,28 %, pričom 25,3424 t predstavuje triedený odpad 

a 57,2324 t je množstvo všetkých odpadov.  

P. Cisárová predložila poslancom podrobnú finančnú kalkuláciu KO v roku 2023. Tvorí 

prílohu zápisnice. 

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 90/2024 berie na vedomie  

informácie o odpadoch. 

 



6. Informácie, organizačné otázky. 

 

A) Podnety od občanov:   

- 24.1.2024 prišiel mail od p. Liptáka, kde upozorňuje obecný úrad na čierne skládky 

v katastri obce, zaslal súradnice aj s fotografiami, žiada o riešenie zneškodnenia 

skládok, ako aj riešenia na prevenciu proti ich opätovnému vznikaniu. Celý text listu 

tvorí prílohu zápisnice.  

Poslanci sa k uvedenému vyjadrili, že prejdú označené miesta, ktoré označil p. 

Lipták. Postupne sa budú odstraňovať čierne skládky.   

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo 5/ZA a  uznesením č. 91/A/2024 ukladá 

predsedovi komisie sociálnej,  životného prostredia, výstavby a verejného poriadku 

uskutočniť obhliadku možných čiernych skládok a vykonať náležité opatrenia.  

 
B) Informácia o Karnevale a fašiangoch:  

- karnevalu sa zúčastnilo cca 30 detí – akcia vydarená, p. Zelienková a Cisárová pripravili pre deti 

rôzne hry a súťaže. Deti dostali od obce občerstvenie-banán, croissant, čaj.  

 5 prítomných poslancov OZ hlasovalo 5/ZA a  uznesením č. 91/B/2024 berie na vedomie 

informáciu o akcii karneval.  

 

C) Akcie plánované v roku 2024:  

- 80. výročie vzniku SNP – oslovila som skupinu historických bojov zo Vsetína – VIZE 

70+. Majú ukážky bojov z 2. svetovej vojny aj SNP v dobových uniformách. Už som 

s nimi komunikovala (kontakt zo Sklabine), ale ich kalendár je už teraz veľmi 

obsadený. Dátum 31.8 majú už obsadený. Po vzájomnej komunikácii sme dospeli 

k termínu 25.8.2024 (nedeľa). Starostka navrhla, aby sme akciu Deň rodiny 

uskutočnili v sobotu 24.8.2024 so zabezpečením atrakcií pre deti, kultúrneho 

programu pre dospelých, večerné premietanie kina a v nedeľu-možno už doobeda by 

bola ukážka historickej skupiny, privítanie prvákov, malé občerstvenie. Všetko by sa 

dohodlo na ďalšom zasadnutí OZ. Závisí to od historickej skupiny, či nám tento 

termín potvrdia na 100%. Poslanci s uvedeným návrhom súhlasili.  

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo 5/ZA a  uznesením č. 91/C/2024  schvaľuje 

uskutočnenie akcie Deň rodiny, spojenej s oslavami 80.  výr. SNP na deň 24. a 25.august 

2024. 

 

D) Munipolis – starostka poslancom predložila možnosť využívania novej aplikácie  informovania 

občanov cez  MUNIPOLIS. Poslanci si mohli vyskúšať fungovanie od januára 2024. Uvedená aplikácia je 

vypracovaná, ale v našej obci už máme dve možnosti, aby boli občania informovaní do svojich mobilov 

a využíva to veľmi malá časť občanov. Samozrejme využívanie by bolo za mesačný poplatok cca 23 € 

mesačne+poplatok za každú odoslanú sms.   Poslanci navrhli, aby zatiaľ spoluprácu s Munipolis 

nezačali.  

Návrh: Zatiaľ poslanci neodporúčajú využívanie a objednanie ďalšej aplikácie.  

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo 5/ZA a  uznesením č. 91/D/2024 neodporúčajú zapojiť sa 

do MUNIPOLIS. 
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E) rekonštrukcia verejného osvetlenia:  

Starostka oboznámila prítomných s návrhom výmeny svietidiel verejného osvetlenia za ledkové. 

Porovnanie uviedla s obcou Rudno, kde výmenu uskutočnili v roku 2022 a majú rovnaký počet 

svietidiel.  

My máme 24 starých svietidiel a 3 ledkové. Z toho sme už 2 ks museli vymeniť. Ročná spotreba je 

4,303 MWh.  

V Rudne menili 27 svietidiel, dávali 1 stĺp, nový súmrakový spínač. Lampy majú aj so 

zabudovaným stmievačom, ktorý od 0,00 do 4,00 hod. stlmí svietenie. Na križovatkách a pri 

priechode pre chodcov majú silnejšie svietidlá. Menili to v roku 2022, robil im to Milan Klein 

a zaplatili 8700 €.   Spotreba v roku 2023 im vyšla 4,5 MWh.  

S.Chvojka -  vyjadril sa, že osvetlenie, ktoré máme teraz je úsporné a nevidí dôvod na výmenu.  

J. Výboch – súhlasil s výmenou a verí, že by sa dalo ešte ušetriť.  

M.Zelienková -  bolo by dobré poradiť sa s tými, čo takéto rekonštrukcie robia 

Záver: Poslanci sa zhodli na tom, že starostka aj s S.Chvojkom zistia možnosti výmeny a hlavne 

návratnosti výmeny svietidiel a odporučili predajňu v Turčianskych Tepliciach (oproti pošte), 

ďalšia možnosť je informácia od p. Mrváňa, ktorý robil rekonštrukciu v Blažovciach.      

 5 prítomných poslancov OZ hlasovalo 5/ZA a  uznesením č. 91/E/2024 berie na vedomie 

informácie na výmenu svietidiel verejného osvetlenia.    

F)  Brigády – čistenie po zime – hasiči – zodpovedný: M. Krupár 

                  - cintorín – čím včašie je tas lístie z minulého roka a konáre, aby sa mohlo kosiť 

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo 5/ZA a  uznesením č. 91/F/2024 ukladá zorganizovať 

brigádu na očistenie obce od zimnej údržby. 

T: do 15.4.2024                              Zodpovedný: M. Krupár 

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo 5/ZA a  uznesením č. 91/G/2024 ukladá zorganizovať 

brigádu na cintoríne 

T: do konca apríla 2024                              Zodpovedný: S. Chvojka 

 

7. Rôzne. 

A) Kuchynský odpad – zatiaľ zabezpečené cez Ekooil, s.r.o. Turčianske Teplice. Podľa 

informácie starostky  z obce Bodorová – majú 2 kontajnery, ktoré im zabezpečila 

vybraná firma (nám by zatiaľ stačil 1 kontajner). Platia paušálny príspevok 30 € 

mesačne. Vývoz z kontajnera sa uskutočňuje pravidelne raz za týždeň. Odpad musia 

občania vhadzovať v rozložiteľných vreckách do nádoby. P. starostka pri komunikácii 

vravela, že zakaždým je kontajner plný, čo sa zo začiatku aj obávala, že či to ľudia budú 

využívať.  Neviem, či by bol aj v našej obci takýto záujem, ale  pravdepodobne budeme 
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od budúceho roku aj my  zabezpečovať kuchynský odpad podobným spôsobom, za čo si 

samozrejme budú musieť občania priplatiť.  

B) Optická sieť v našej obci-v stredu sa máme s D.Lichnerom a P.Moricom stretnúť – 

údajne už má pripravenú dokumentáciu.  

 

 

8. Diskusia :  

 

V diskusii nevystúpil nik, pretože sa diskutovalo k jednotlivým bodom priebežne.  

 

9. Záver.  Zasadnutie ukončila starostka obce a poďakovala všetkým za účasť. 

 

Zasadnutie OZ ukončené 01.03.2024 o 20,30 hod.  

 

Zapisovateľ : Mgr. Magdaléna Zelienková.....................................              

Overovateľ : Michal Krupár  .................................. 

                    Elena Chvojková ...................................... 

Jana Boďová 

starostka obce 

Vo Veľkom Čepčíne, dňa 04.03.2024 
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